

第三期發揮影響力課程：2月27日開始



想突破自己的恐懼，變得成功嗎？你的機會來了！公司將於2月再次開辦大家期待已久的「第三期發揮影響力課程 Developing Influence」，課堂更由原先的12堂增加至15堂！課程設計幫助增強直銷商們的個人影響力及商業建立能力。歡迎各位有意改變現況、改變自我的直銷商報名參加！舊生於 **2月24號** 前報名更可獲得半價優惠。課程詳情如下：

報名資格： 直銷商

費用： \$900，舊生\$450，共15堂

開始日期： **2018年2月27日**，每星期一堂 **(逢星期二)**

課堂時間： 晚上7:30開始

注意事項：

1. 舊生需於2月24號前報名方可享用半價優惠（\$450）。否則，直銷商需以原價\$900報名。
 2. 新生可在首8堂插班，報名費用如下：
- | | | | |
|---------|-------|---------|-------|
| 首3堂內插班 | \$900 | 第6堂開始上課 | \$660 |
| 第4堂開始上課 | \$820 | 第7堂開始上課 | \$580 |
| 第5堂開始上課 | \$740 | 第8堂開始上課 | \$500 |
3. 新生可買散飛。每堂為\$100。
 4. 直銷商在訓練課程中不得攝影或錄音。直銷商需在課程開始前交出手機，由職員看管。
 5. 本訓練課程的出席率均計入旅遊獎之計算。

機智匯集有限公司

2018年1月9日

N180109

3rd DI Course starts 27th Feb 2018



Have you set your OV Goals for 2018? Do you want to succeed? Breakthrough your fears? Good News! OV will start our 3rd DI course which has been extended from 12 sessions to 15 sessions with added information. This self-development program is designed to improve your personal influence and business building skills. Learning never stops so for all re-applicants who enroll before 24th February 2018, you may enjoy a 50% off discount!

Eligibility: **All Distributors**

Course fee: **\$900 for new applicants, \$450 for Re-applicants**

Lessons: **15 sessions in total**

Date: **Every Tuesday, Starting from the 27th of February**

Time: **7:30 pm**

Notes:

1. Re-applicants can enjoy a 50% off discount (\$450) only if they apply on or before 24 Feb 2018. Otherwise, they will have to pay as a new applicant for Full Course fee \$900 or according to date joined. (See box below)
2. New students can join within the first 8 lessons. The application fee is listed as below :

Starting from lesson3	\$900	Starting from lesson 6	\$660
Starting from lesson 4	\$820	Starting from lesson 7	\$580
Starting from lesson 5	\$740	Starting from lesson 8	\$500

3. New students can purchase a single ticket if they want to attend a single session that is priced at \$100.
4. As no photos, audio recordings and video recordings are allowed for this course, all Distributors' phone will be collected and kept by the staff at the beginning of the course and returned at the end of the course.
5. The attendance of this training course will be included in the calculation of Travel Award Incentive.

第三期发挥影响力课程： 2月27日开始



想突破自己的恐惧，变得成功吗？你的机会来了！公司将于2月再次开办大家期待已久的「第三期发挥影响力课程 Developing Influence」，课堂更由原先的12堂增加至15堂！课程设计帮助增强直销商们的个人影响力及商业建立能力。欢迎各位有意改变现况、改变自我的直销商报名参加！旧生于 **2月24号** 前报名更可获得半价优惠。课程详情如下：

报名资格： 直销商

费用： \$900 · 旧生\$450 · 共15堂

开始日期： **2018年2月27日**，每星期一堂 **(逢星期二)**

课堂时间： 晚上7:30开始

注意事项：

6. 旧生需于2月24号前报名方可享用半价优惠（\$450）。否则，直销商需以原价\$900报名。
 7. 新生可在首8堂插班。报名费用如下：
- | | | | |
|---------|-------|---------|-------|
| 首3堂内插班 | \$900 | 第6堂开始上课 | \$660 |
| 第4堂开始上课 | \$820 | 第7堂开始上课 | \$580 |
| 第5堂开始上课 | \$740 | 第8堂开始上课 | \$500 |
8. 新生可买散飞。每堂为\$100。
 9. 直销商在训练课程中不得摄影或录音。直销商需在课程开始前交出手机，由职员看管。
 10. 本训练课程的出席率均计入旅游奖之计算。

机智汇集有限公司

2018年1月9日

N180109